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PROTOKOŁ Nr II/2010 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 8 grudnia 2010r. 

 

 

Ad pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Wiśniewski otworzył  drugie  

w bieżącej kadencji obrady sesji Rady Miejskiej.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach 

udział bierze 14 radnych. 

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych. 

 

Ad pkt 2. 

Radni otrzymali  projekt porządku obrad w ustawowym terminie. Spytał czy 

ktoś z nich wnosi do niego jakieś uwagi bądź propozycje. 

Radni uwag i propozycji nie wnieśli 
 

      Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

5. Zapytania i interpelacje radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej. 

b) zmiany załącznika Nr 1 do uchwały Nr LVII/385/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie               

z dnia 29 października 2010r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2010r. 

c) zmiany załącznika Nr 1 do uchwały Nr LVII/387/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie               

z dnia 29 października 2010r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2010r. 

d) zmiany chwały Nr LVII/391/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 29 

października 2010r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

e) zmiany załącznika Nr 3 do uchwały Nr LVII/386/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie                 

z dnia 29 października 2010r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2010r. 
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f) zmiany załącznika Nr 3 do uchwały Nr LVII/388/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie             

z dnia 29 października 2010r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2010r. 

g) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli proponowany porządek 

obrad. 

Ad pkt 3 

 

Pan Przewodniczący odczytał Informację  o działaniach między sesjami. 

(informacja w załączeniu) 

 

Ad pkt 4  

Pan Andrzej Głogowski Z-ca Burmistrza odczytał Informację o działalności 

międzysesyjnej. 

 

Ad pkt 5 

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji i zapytań. 

 

Ad pkt 6 „a” 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że na spotkaniu przedsesyjnym w dniu 6 grudnia 

radni spośród swojego grona dokonali ustaleń dotyczących składów osobowych 

Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Ustalili ponadto który radny w danej komisji ma zostać Przewodniczącym i 

Wiceprzewodniczącym. 

 

Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zaproponowany został radny Dariusz 

Młodawski, który wyraził zgodę na objęcie tej funkcji. 
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W głosowaniu jawnym na stan 14 radnych 13 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” dokonali wyboru na funkcję Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej radnego Dariusza Młodawskiego. 

Na Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej zaproponowany został radny Alfred 

Naorecki, który wyraził zgodę. 

W głosowaniu jawnym na stan 14 radnych 13 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” dokonali wyboru na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej radnego Alfreda Naoreckiego. 

 

Na Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego zaproponowana 

została radna Mirosława Krzystek, która wyraziła zgodę na objęcie tej funkcji. 

W głosowaniu jawnym na stan 14 radnych 13 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” dokonali wyboru na funkcję Przewodniczącego Komisji 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego radną Mirosławę Krzystek. 

 

Na Wiceprzewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

zaproponowany został radny Roman Rurarczyk, który wyraził zgodę. 

W głosowaniu jawnym na stan 14 radnych 13 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” dokonali wyboru na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego radnego  Romana Rurarczyka. 

 

Na Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych zaproponowany został radny 

Robert Dziubiński, który wyraził zgodę na objęcie tej funkcji. 

W głosowaniu jawnym na stan 14 radnych 13 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” dokonali wyboru na funkcję Przewodniczącego Komisji Spraw 

Społecznych  radnego Roberta Dziubińskiego. 

 

Na Wiceprzewodniczącego Komisji Spraw Społecznych zaproponowany został radny 

Marian Domagała, który wyraził zgodę. 
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W głosowaniu jawnym na stan 14 radnych 14 głosami „za”  dokonali wyboru na 

funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Spraw Społecznych  radnego Mariana 

Domagałę. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania składów 

osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę II/3/2010 w powyższej 

sprawie . 

Ad pkt 6 „b” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do 

uchwały Nr LVII/385/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 29 października 

2010r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

W głosowaniu  jawnym przy obecności 14 radnych na Sali jednogłośnie podjęli 

uchwałę Nr II/4/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 6 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do 

uchwały Nr LVII/387/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 29 października 

2010r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

W głosowaniu  jawnym przy obecności 14 radnych na Sali jednogłośnie podjęli 

uchwałę Nr II/5/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 6 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany chwały Nr 

LVII/391/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 29 października 2010r. w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

W głosowaniu  jawnym przy obecności 14 radnych na Sali jednogłośnie podjęli 

uchwałę Nr II/6/2010 w powyższej sprawie. 
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Ad pkt 6 „e” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 3 do 

uchwały Nr LVII/386/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie  z dnia 29 października 

2010r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

W głosowaniu  jawnym przy obecności 14 radnych na Sali jednogłośnie podjęli 

uchwałę Nr II/7/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 6 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 3 do 

uchwały Nr LVII/388/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie  z dnia 29 października 

2010r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

W głosowaniu  jawnym przy obecności 14 radnych na Sali jednogłośnie podjęli 

uchwałę Nr II/8/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 6 „g” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

W głosowaniu  jawnym przy obecności 14 radnych na Sali jednogłośnie podjęli 

uchwałę Nr II/9/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7. 

Interpelacje nie były zgłoszone więc odpowiedzi również nie było. 

 

Ad pkt 8. 

W punkcie tym sołtysi z: 

Modrzewiny, Koziej Woli Lutej  i Piasku poprosili o wyjaśnienie co będzie się działo 

z nie wykorzystanymi pieniędzmi z funduszy sołeckich na 2010r. Prosili o wyjaśnienie 

kwestii w „Echu Stąporkowa” ponieważ chodzi plotka, że pieniądze te otrzymali 

sołtysi do własnych kieszeni. 

Radny Jacek Kołodziej – poprosił o informację w jakim procencie wykorzystane 

zostały fundusze sołeckie. 
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Zarówno Pani Burmistrz jak i Pani Skarbnik poinformowały, że fundusze sołeckie 

pozostają jako środki nie wykorzystane w budżecie, ponieważ są jego częścią 

składową.   

Założone zadania, które nie były wykonane w 2010r. mogą być wykonane w 2011r. 

pod warunkiem, że będą się tak samo nazywały i zapłacone zostaną z budżetu gminy. 

Pani Burmistrz zapewniła, że wyjaśnienie tej kwestii będzie w „Echu Stąporkowa”. 

 

Wykorzystanie procentowe funduszu sołeckiego Pani Skarbnik przygotuje na następną 

sesję. 

 

Sołtys z Niekłania Małego Jan Telecki poprosił o odpowiedź, czy jest prawdą, że 

powiat nie będzie realizował drogi przez Niekłań Wielki w stronę Szydłowca na której 

dofinansowanie była podjęta uchwała w ubiegłej kadencji. 

Ponadto poprosił o podjęcie stosownych decyzji i ustaleń w kwestii bobrów, które 

zagnieździły się na rzece Czarna w Niekłaniu. Wybudowane przez nie tamy stanowią 

zagrożenie powodziowe. 

Odpowiedzi na pytanie sołtysa Terleckiego udzieliła Pani Burmistrz. 

Stwierdziła, że wniosek o dofinansowanie na wspomnianą drogę jest na jednym z 

ostatnich miejsc. Dlatego ani Starosta, ani nikt nie ma na to wpływu. 

Jeśli chodzi o bobry, będzie prowadziła rozmowy z kompetentnymi osobami. 

 

Ad pkt 9. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad Sesji 

dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokołowała                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                Zbigniew Wiśniewski 

 

 

 


